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Ledelsen ved Institutt for Journalistikk (IJ) har i brev til kulturminister Hadia Tajik bedt om et møte
for å diskutere instituttets fremtid.

Bakgrunnen for brevet er at det i forslaget til statsbudsjett for neste år er varslet reduksjon i det
statlige tilskudd til instituttet. Dessuten heter i det i et aktuelle budsjettkapittelet: 
"Mange grunner tilsier at IJs etterutdanningstilbud ikke lenger bør finansieres over
statsbudsjettet: Utdanningstilbud og -nivå er på et annet nivå i dag enn da tilskuddet ble etablert,
det normale for andre bransjer er at bransjerettet etterutdanning finansieres av bransjen selv.
Videre er andre virkemidler mer målrettet for å oppnå de mediepolitiske målene, først og fremst
den direkte pressestøtten. Tilskuddet vil bli noe redusert i 2013, og ytterligere nedtrapping
framover vil bli vurdert". IJ ble i sin tid stiftet av Norsk Journalistlag (NJ), Mediebedriftenes
Landsforening (MBL) og Norsk Redaktørforening (NR). I brevet til statsråden, som er undertegnet
styreleder Reidun Kjelling Nybø og instituttleder Frode Rekve heter det blant annet: "
Eierorganisasjonene er opptatt av at IJ fortsatt skal være et nav i mediebransjens etter- og
videreutdanningstilbud. Statsstøtten sikrer at ressursfattige medier fra små og store steder i hele
landet får ta del i en helt nødvendig kompetanseheving for å ivareta pressens samfunnsoppdrag.
Vi vil i den forbindelse minne om at regjeringens eget mediestøtteutvalg seinest i fjor foreslo
åøkestøtten til Institutt for Journalistikk. Begrunnelsen fra et samlet utvalg var IJs sentrale plass for
etterutdanning og kompetanseheving for hele medie- Norge."&nbsp; Her kan du lese hele
brevet til kulturministeren.
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